
Sak 11 på årsmøte i Sør-Odalidrettsråd. Saksmelder og forslagstiller er Slåstad IL 
 
Vi tenker at å blåse nytt liv i debatten vi i Slåstad IL startet rundt 2010 er gunstig for en mer 
økonomisk og lettdrevet idrett, og dermed bedre folkehelse i Sør-Odal. Formålet er en felles 
administrasjon, med felles utnyttelse av ressursene. Anleggene må nødvendigvis bestå stort sett som 
i dag, men det antas at felles utstyr og mer samarbeid mellom enestående ildsjeler i alle grender gir 
mer rasjonell drift. Lokale næraktiviteter må fortsatt kunne bestå der det er grunnlag for å holde det 
gående. Næringsliv og sponsorer vil antakelig sette pris på enklere forhold der ikke alle lagene 
kommer springende etter hverandre for å be om de samme sponsormidlene. Bedriftene vil dessuten 
få en større samlet medlemsmasse å vise seg fram til. Det blir en bedre «Vi» følelse og en mer 
sammensveiset kommune. Ikke minst blir det sannsynligvis enklere å drive samarbeid med 
kommunens administrasjon og politikerne når disse ikke lenger trenger tenke på faren for 
forskjellsbehandling mellom lagene.  
  
Vi mener at det er på tide å gi idrettsrådet i oppdrag å utrede mulighetene for å videreføre disse 
tankene i handling. 
  
Det har vært dialog med NOIL, og de kan komme og fortelle om deres erfaringer fra prosessen rundt 
sammenslåingen i Nord-Odal, ved en passende anledning. 
  
Forslag til vedtak:  
Til Årsmøtet i Sør-Odal Idrettsråd. Det settes ned en arbeidsgruppe som ser på muligheter for felles 
administrering av idrettslagene i Sør-Odal. Dette med formål å etter hvert danne (sør-)Odal 
idrettslag. Arbeidsgruppen har som mål å levere en innstilling innen februar 2022, slik at lag som 
ønsker å bli med i sammenslutningen kan behandle overgang til Odal IL i de respektive lags 
årsmøter. Arbeidsgruppen utnevnes av Sør-Odal Idrettsråd 
 


